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Protokół nr 59/2022 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

 w dniu 23 lutego 2022, tryb zdalny  

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2022 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:28 tego samego 

dnia. 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Czesław Ćwik 

2. Rafał Rypina 

3. Marian Henryk Toruński 

4. Zofia Waszkiewicz 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Marian Toruński  - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński  przedstawił poniższy porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2021 r. 

4. Opinia wniosku w sprawie repatriacji. 

5. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

5.1.nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

5.2 zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 

2019r.  

w sprawie  określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

5.3 przekazania skargi według właściwości. 

5.4 odwołania  radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

5.5 zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 

2018r.  

w sprawie powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

5.6 zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 

2018r.  
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w sprawie powołania  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady 

Miejskiej  

w Kętrzynie. 

5.7 o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia  

2018r.  

w sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku 

Gmin „Barcja”. 

5.8 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej 

składu osobowego. 

5.9 nadania  honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna. 

5.10 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 

grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

5.11 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.  

6. Opinia oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Przejecie protokołu nr 57/21. 

9. Przyjęcie protokołu nr 58/22 

10.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

 3. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2021 r.  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata przedstawiła informację z wykonania robót publicznych za 

2021 r. – poinformowała, że łącznie w okresie od 22.02.2021 do 30.09.2021 umowę o 

zorganizowanie prac w ramach robot publicznych będących pracodawcą, podpisały cztery 

jednostki organizacyjne Urzędu Miasta Kętrzyn, do których Powiatowy Urząd Pracy 

skierował 9 osób. Łącznie w okresie od 14.04.2021 do 30.11.2021 do pracy w Urzędzie 

Miasta będącego pracodawcą skierowano 21 osób w tym:  

- 16 osób wykonywało pracę pod nadzorem PGK „Komunalnik” sp. z o.o. ( porozumienie 

między zakładami pracy )  

- 1 osoba wykonywała pracę pod nadzorem „MOSiR” Kętrzyn ( porozumienie między           

zakładami pracy) 

- 4 osoby wykonywały prace w UM Kętrzyn 

  zał. nr 2 do protokołu.  

4. Opinia wniosku w sprawie repatriacji. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć - poinformowała, że to 

jest kolejny wniosek, który wpłyną do Gmina Miejska Kętrzyn. Z uwagi na brak gotowych do 

zamieszkania lokali komunalnych oraz trudności w zapewnieniu zatrudnienia repatriantów na 

chwilę obecną Gmina Miejska Kętrzyn nie ma możliwości stworzenia właściwych i godnych 

warunków do osiedlenia i to jest kolejny negatywny wniosek burmistrza. Cały czas 

zajmujemy się rodziną, która była przegłosowana pozytywnie przez komisje w tamtym roku. 
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Nie możemy na dzień dzisiejszy dostać gwarancji z Urzędu Wojewódzkiego, że otrzymamy 

środki finansowe na remont mieszkania dla takich repatriantów. Koszt remontu w roku 2022 

opiewał na kwotę 70.000, 00zł…podejrzewam jak teraz zrobimy kosztorys będzie o wiele 

wyższy.  

Głosowano w sprawie:  
Opinia wniosku w sprawie repatriacji..  

Wyniki głosowania ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (1)  

Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (1) 

 Marian Henryk Toruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina 

Komisja nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia.  

5. Opinia projektu uchwały w sprawie:  

5.1 nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć – poinformowała, że 

proponowana zmiana statutu została dostosowana do przeprowadzonego audytu Jednostki i 

zawiera zmodyfikowaną nazwę stanowiska osoby kierującej Miejskim Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej w Kętrzynie z „Kierownik” na „Dyrektor”. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się do Pani Naczelnik, że … niepokojące głosy wpływają od 

mieszkańców, że likwidowana będzie stołówka „MOPS”. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć – poinformowała, że 

za wcześnie jest o tym mówić bo trwają rozmowy.  
Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek 

Głosowano w sprawie: 

 nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie..  

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (4)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.2 zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019r.        

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz – poinformowała, że w związku z potrzebą wykonania nowego przystanku przy 

ul. Zbożowej wymagana jest aktualizacja załącznika nr 1 do uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn. 

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019r.w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków..  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 3,  

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (3) 

 Czesław Ćwik, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Rafał Rypina 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.3 przekazania skargi według właściwości.  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata – poinformowała, że w dniu 26 stycznia 2022r.                   

do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie Wojewoda Warmińsko- Mazurski 

przekazał skargę Pani Sary Mrozowskiej na pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kętrzynie. Na podstawie  z art. 232 §2 i §3 Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego Rada Miejska w Kętrzynie przekazuje skargę do rozpatrzenia 

Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
przekazania skargi według właściwości..  

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (4)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.4 odwołania radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
odwołania radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) 

 Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Czesław Ćwik 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.5 zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.w 

sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w 

Kętrzynie.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w 

Kętrzynie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

 ZA (3)  

Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 Czesław Ćwik 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.6 zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.w 

sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.w sprawie 

powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (3)  

Czesław Ćwik, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 Rafał Rypina 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.7 o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia 2018r.w 

sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia 2018r.w 

sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin Barcja”..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA (4)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.8 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

Rafał Rypina – uważa, że kandydatów należy zgłosić na sesji i opiniować uchwałę bez 

podania składu osobowego. W ocenie radnego procedura powinna być powtórzona.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz 

ustalenia jej składu osobowego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (4)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.9 nadania honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
nadania honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna..  

Wyniki głosowania 



6 
 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (2) Czesław Ćwik, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.10  Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2021 r.                 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskie Kętrzyn na lata 

2022-2033.  

Radni zapoznali  z projektem uchwały i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2022-2033..  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (2) 

 Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

5.11  zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział:  
Radny Rafał Rypina – zadał pytanie jakie były koszty związane z zakupem aplikacji e- sesja? 

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec – poinformowała, że koszt zakupu systemy e – Sesja to 

opłata w postaci abonamentu w kwocie 861,00 zł brutto miesięcznie. Jest to modułowy 

system do obsługi prac Rady wraz z systemem wideokonferencji z limitem dostępu 35 osób       

( radni, burmistrzowie, pracownicy, zaproszeni goście ). Zapewniono szkolenie dla 

użytkowników systemu za jednorazową opłatą w kwocie 3.050,40zł.  

Głosowano w sprawie:  
zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (2) 

 Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

6. Opinia oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie.  

Radni zapoznali  z oświadczeniem i nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie:  
Opinia oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
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ZA (4)  

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe oświadczenie.  

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

Radny Rafał zgłosił wniosek o udzielenie informacji: 

1. Jakie były wszelkie koszty związane z zakupem aplikacji e- sesja? 

2. Kto podjął decyzję o zakupie powyższej aplikacji ? 

3. Na jaki okres i na jakich zasadach podpisano umowę ?  

Ponadto wnioskuje o informację: 

1. Jaki był koszt związany z zakupem aplikacją webex ? 

2. Na jaki okres i jakich zasadach podpisano umowę ? 

3. Czy nadal będziemy ponosić koszt związany z tą aplikacją ? 

8. Przejecie protokołu nr 57/21. 

Głosowano w sprawie:  
Przejecie protokołu nr 57/21..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA (4) 

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt protokołu.  

9. Przyjęcie protokołu nr 58/22 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 58/22.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Czesław Ćwik, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt protokołu.  

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: Joanna Golińska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 
 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
( - ) Marian Toruński 

 


